
Élő közvetítés a városi tanács szeptemberi üléséről
2010. szeptember 24. péntek, 09:00

  
11:43 - A következő ülés elnöke Balázs Árpád, ezzel bezárult mindkét mai tanácsülés.

11:39 - A Kálvária felé vezető rész kérdésének támogatásától nem áll el a polgármester, de
pontos igényeket szeretne látni, ugyanis ott nincs rendes út.

11:38 - A Templom utca kérdésében Bunta elmondta, két hónapon belül a szóban forgó
területet valószínűleg sikerül belterületnek nyilvánítani, így megoldódnak a problémák.

11:36 - Tanácsosi felvetésre a város igyekszik támogatni egy gázrobbanást szenvedett, nehéz
helyzetbe került fiatalembert.

11:34 - Válaszol a polgármester: valóban nem úgy halad a Borvíz Útja, ahogy kéne, ezért négy
napja leállított egy kifizetést.

11:33 - Jakab Attila kéri, hogy a város ne fizesse ki a Borvíz Útja projekt önrészét, amíg nem
látunk eredményt.

11:30 - A polgármester indulatosan válaszol, felrója Balázs Árpádnak, hogy hazudott róla és
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családjáról Mi az újság? című kiadványban, ahol azt állították, hogy Bunta ajádnékba
kapta házát valakitől.

11:27 - Balázs Árpád a Kálvária útjára kér támogatást. Elmondása szerint több hónapja adta le
kérvényét, erre nem érkezett választ. Ugyanakkor említi a Templom utca járhatatlanságát, a
csapvíz és a közvilágítás hiányát. Említi, hogy júniusban kaptak fogadóórát a polgármestertől
okbtóber 5-re és kérdi, hogy itthon tartózkodik-e.

11:24 - Mike Levente a Csalóka utca aszfaltozásáról beszél, ami még nem történt meg, az
hivatal emberei egyelőre csak törmeléket szállítottak az utcába ami akadályozza a közlekedést.

11:22 - Sebestyén pontosabb információkat kér a Szentjános utcáról, nem elégszik meg az
"annyi lesz kész amennyit az idő és a pénz enged" kijelentéssel.

11:21 - Felszólalásra jelentkezett Sebestyén Csaba, Mike Levente, Balázs Árpád és Jakab
Attila.

11:20 - Megvan a szükséges 10 szavazat, 8 tartózkodással elfogadták a határozattervezetet.
Végül sor kerül a különfélék napirendi pontra is.

11:18 - Ezzel elkezdődött az azonnali tanácsülés... Újra napirenden a költségvetés módosítása,
az elfogadáshoz 10 szavazat szükséges.

11:17 - Most a biomasszás kazán megvalósíthatósági tanulmányát és magát a projektet
szavazták és elfogadták.

11:16 - A szakbizottságok alaposan átrágátk a témát és pozitívan véleményezték a tervezetet.

10:59 - Most az utólagosan elfogadott napirendi pontokat tárgyalják, elsőként a kazánházak
ügyét, ahol csökkent a pályázható összeg, így a tervezet szerint csökkentenék az önrészt is.

10:51 - Tömbházak szigetelésére idén 3 milliárd lej jut, így a tervezett hat tömbház helyett
valószínűleg csak hármat sikerül bevonni a programba.

10:47 - Bunta szerint a város tudja támogatni a Varga patak ügyét, kéri Katonát, hogy ő is
lobbizzon, amennyiben lehetősége van rá.

10:43 - A Varga patakról is beszél Katona, ennek veszélyességét szeretné egy árvízvédelmi
program keretében csökkenteni amihez a tanács segítségét kéri. Az elképzelés szerint egy ún.
záportározót építenének.
  

  10:39 - Katona Ádám tanár szólal fel, kéri a tanácstól a kedvezményes tömbházszigetelési
akció auditálásának elindítását.
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10:38 - Keszthely ezennel testvérvárosunk. Az azonnali tanácsülést előrehozták 11 órára.
  

  

10:35 - Szintén egy urbanisztikai terv, most Szombatfalván. Ezt is elfogadták a tanácsosok,
most Keszthelyt tervezik testvérvárossá nyilvánítani.

  

  

Folyik a munka a tanácsülésen... 

  

10:33 - Egy csereháti lakáscserét fogadtak el a városatyák, most egy kadicsfalvi urbanisztikai
tervet szavaznak, ami szintén átment.

10:30 - Szilveszter Sándor RMDSZ-es tanácsos kéri, hogy a végleges határozatot egészítsék ki
egy mondattal, miszerint a terület nem része a közvagyonnak. Fóri Györgyi az MPP részéről
ugyanezt javasolja. A módosítást elfogadták, akárcsak a teljes határozatot.
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10:29 - Az Orbán Balázs u. 48 szám alatti ingatlan egy része még a város tulajdonában van,
ám ez így nem használható, a fennmaradó rész tulajdonosa megvásárolná a teljes területet.

10:28 - A város szeretne 2499 négyzetméter területet az Urbana Rt.-nek koncesszióba adni, az
MPP kielégítő dokumentációt kér. Teljes egyetértésben megszavazták a tervezetet.

10:27 - Közben szavaztak a határozatról, 9 mellette, 8 tartózkodással átment.

10:26 - Aki ideadta az épületet az egyben a Sapientia vezetőtanácsának az elnöke, így egylőre
mendemonda a "Sapientia eljövetele" a polgármester szerint. Ettől függetlenül ő is támogatja az
ötletet amennyiben később lehetőség lesz rá.

10:23 - Időközben mindenki megérkezett, Jakab Attila szólal fel: emlékeztet mindenkit, hogy
már többször is volt szó a projektről, ám felmerült az öregotthonnak szánt épület más célra való
felhasználása is. Többek között a Sapientia is hajlandó lenne egyes karokat áthozni ide, de az
egyház csakis öregotthonnak adná át az épületet, így egyelőre nincs más lehetőség

10:18 - Lejárt a szünet, az MPP frakciója még nem érkezett vissza a terembe.

10:03 - Most az idősek otthonának projektje következik. A polgáriak szünetet kérnek a kérdés
vitatása előtt.

10:01 - A szakbizottságok pozitívan véleményezték a tervezetet. A tanácsosok közül 9-en
szavaztak mellette, 8-an tartózkodtak, így átment a fogyasztói áremelés, ezután 240 lejt
fizetünk egy gigakalóriáért.

09:59 - Bukarestben pozitívan láttamozták a tervezetet, a fűtés bármikor elindulhat, a város fel
van készülve a téli szezonra.
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09:58 - Bunta: "Az áremelés szükséges a fűtésrendszer működtetése érdekében".

09:55 - Bunta szeretné, hogy az elkövetkező 2 évben ez legyen az utolsó emelés.

09:54 - Következik a hőenergia árának módosítása.

09:53 - A szakbizottságok elfogadták a javaslatot, kérdések és hozzászólások nem lévén
szavazásra kerül a tervezet, mindenki mellette szavazott.

09:52 - A következő napirendi pont az 50%-os adókedvezmények megadása 19 igénylő
részére.

09:50 - Az adókat és illetékeket módosítják, ami a legújabb törvények alkalmazását jelenti. Ezt
egy tartózkodással elfogadták.

09:49 - A polgármester azonnali tanácsülés összehívását helyezte kilátásba az előző javaslat
elbukása miatt.

09:45 - Az MPP ismét javasolja a leépítések külön történő kezelését, ám ez a polgármester
szerint törvénytelen. Szavazzák a módosító javaslatot, 8 mellette és 9 tartózkodással nem ment
át ez. Az eredeti javaslatot 9 mellette, 8 tartózkodással nem ment át.

09:43 - Bunta: "A Szentjános utcán annyi pénz van, amennyi munkálatot idén el lehet végezni".
Kifejtette, rossz minőségű a gázvezetékek kivitelezése, így emiatt többlet munkára van
szükség. Az aszfaltozással idén kb. az Ady Endre utca sarkáig jutnak el.

09:39 - Ismét Sebestyén Csaba kérdez, újból a Szentjános utca ügyében. Emlékei szerint kb.
800 méter aszfaltozásról volt szó, ám időközben csökkent az útszakasz és az összeg is, így
szeretné átcsoportosítani a fennmaradó pénzt.

09:38 - Bunta elmondta, az eddig használt programot fejlesztő cég megszűnt, így muszáj
váltani. Ő is sokallta az új program árát, ami 30.000 euró, így más megoldást keresnek.

09:36 - A Zöld-párti tanácsos felhívja mindenki figyelmét, hogy az adók nyilvántartására létezik
egy országos szinten használt ingyenes program, így ezt is lehetne használni, nem kéne erre
külön összeget elkülöníteni.

09:34 - Módosító javaslat az MPP részéről: szeretnék a közalkalmazottak bérének ügyét külön
kezelni, erre viszont nincs lehetőség. Jakab Attila a zöldövezetek fenntartására szánt összeg
csökkentését túlzottnak tartja.

09:32 - Bunta elmonta, a kettőnek jelen esetben nincs köze egymáshoz, "az a dolog
lecsengett", hiszen egy polgármesteri rendelet elég volt a múltkori határozat mellé.

09:30 - Az összes érintett szakbizottság elfogadta a felmerült módosításokat. Molnár Miklós
szerint alaposan átbeszélték a kérdést, egy kérdése maradt, hogy a múltkori tanácsülésen
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elfogadott leépítések kérdése benne foglaltatik-e a mai módosításokban.

09:29 - A város hókotrót is szeretne vásárolni és 150 ezer lejjel bővítenék a park
rehabilitásának a büdzséjét is, hiszen utólag jött be a filegória építése, a járda egy része és az
öntözés kivitelezése.

09:26 - Elképzelhető, hogy idén még lesz példa költségvetés-módosításra. A polgármester
szeretné ebben az évben kisérleti jelleggel bevezetni a fizetéses parkolást. Ezt nem
kiadott munkaként képzeli el, hanem a tervek szerint a város venné meg az órákat, a hivatal
gyűjtené be a pénzeket és az esetleges kerékbilincsezést adnák ki alvállalkozónak.

09:24 - 966 ezer lejjel kell csökkenteni ma a költségvetést, a polgármester ennek ellenére úgy
érzi, nem zárunk rossz évet. Ebből egyébként több, mint 800.000 lej a tanügyet érinti.

09:22 - Bunta Levente ismerteti, hogy a gazdasági válságnak "köszönhetően" különböző
összegeket vontak meg a várostól, hozzávetőlegesen 20-30 százalékkal csökkenhet a
beruházásokra szánt összeg.

09:21 - A tanácsosok elfogadták a kibővített napirendet. Elkezdődik az ülés a
költségvetés-módosítás tárgyalásával.

09:18 - A polgármester a tanácsülés végén szeretne erre válaszolni, előzetesen annyit mond el,
hogy látta a beadványt, ezt továbbadta kollegáinak és elnézést kér a késlekedésért,
utánanéznek az ügynek.

09:16 - A polgári tanácsos szeretné látni a Szentjános utca rendezési tervét, amire augusztus
20-án nyújtott be kérvényt.

09:15 - Szász Jenő hiányzik, az ülés vezető elnöke Benedek Árpád Csaba, Sebestyén Csaba
napirend előtt szólal fel.

09:14 - Már-már baráti hangulatban fogadták el tanácsülésen kívü a városatyák a két napirendi
pont felvételét.

09:12 - Emelett még egy ponttal bővítené Bunta a napirendi pontokat: Keszthely Fideszes
vezetésű városa szeretne testvérvárosi kapcsolatot kialakítani Székelyudvarhellyel, ezt
szeretné a polgármester megszavaztatni.

09:10 - A hivatal több alkalmazottja is Bukarestben járt különböző pályázatok ügyében: egy
esetben csökkent a pályázható összeg értéke, valamint az önrész is, ezért új tanácsi határozat
kell az összegek módosítása érdekében,

09:08 - A költségvetés-megszorítások miatt legkésőbb hétfőig határozatokat kell hozni, ezért a
kissé hirtelen összehívott ülés.

09:06 - Legtöbb tanácsos elfoglalta helyét. A polgármester köszönti a jelenlevőket és bevezetőt
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tart.

09:00 - Kezdődik a szeptemberi ülés.
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